
THE CHANGE OF NAME ACT
(C.C.S.M. c. C50)

Change of Name Regulation

Regulation 347/88
Registered August 29, 1988

Forms

1 The forms set out in Schedule A are prescribed as the forms for the purposes of the Act.

Fees

2 The fees set out in Schedule B are prescribed, respectively, as the fees payable for the services set out in Schedule B.

Repeal

3 Manitoba Regulation 60/85 is repealed.

Coming into force

4 This regulation comes into force on the date *The Change of Name Act* c. 13, S.M. 1987-88 comes into force.

LOI SUR LE CHANGEMENT DE NOM
(c. C50 de la C.P.L.M.)

Règlement sur le changement de nom

Règlement 347/88
Date d'enregistrement : le 29 août 1988

Formules

1 Les formules constituant l'annexe A sont les formules utilisées pour l'application de la *Loi*.

Droits

2 Les droits prescrits à l'annexe B sont exigibles pour les services énumérés à cette annexe.

Abrogation

3 Le *règlement du Manitoba* 60/85 est abrogé.

Entrée en vigueur

4 Le présent règlement entre en vigueur le jour de l'entrée en vigueur de la *Loi sur le changement de nom*, chapitre 13 des *Lois du Manitoba de 1987-1988*.

All persons making use of this consolidation are reminded that it has no legislative sanction. Amendments have been inserted into the base regulation for convenience of reference only. The original regulation should be consulted for purposes of interpreting and applying the law. Only amending regulations which have come into force are consolidated. This regulation consolidates the following amendments: 61/92; 192/94; 93/2002; 230/2002; 177/2003.

Veillez noter que la présente codification n'a pas été sanctionnée par le législateur. Les modifications ont été apportées au règlement de base dans le seul but d'en faciliter la consultation. Le lecteur est prié de se reporter au règlement original pour toute question d'interprétation ou d'application de la loi. La codification ne contient que les règlements modificatifs qui sont entrés en vigueur. Le présent règlement regroupe les modifications suivantes : 61/92; 192/94; 93/2002; 230/2002; 177/2003.

SCHEDULE A		ANNEXE A	
Forms		Formules	
Form 1	Application for Change of Name	Formule 1	Demande de changement de nom
Form 2	Application for a Change of Name by an Agency or Guardian	Formule 2	Demande de changement de nom présentée par un office ou un tuteur
Form 3	Application for a Change of Name by a Committee	Formule 3	Demande de changement de nom présentée par un curateur
Form 4	Consent or Notice for a Change of Name by a Parent	Formule 4	Consentement ou avis relatif à un changement de nom demandé par un parent
Form 5	Certificate of Change of Name - large	Formule 5	Certificat de changement de nom — format d'encadrement
Form 6	Certificate of Change of Name - small	Formule 6	Certificat de changement de nom — format portefeuille
Form 7	Registration of an Election of Surname	Formule 7	Bulletin d'enregistrement d'un choix de nom de famille
Form 8	Registration of a Resumption of Surname	Formule 8	Bulletin d'enregistrement de reprise d'un nom de famille
Form 9	Certificate of Election of Surname	Formule 9	Certificat de choix de nom de famille
Form 10	Certificate of Resumption of Surname	Formule 10	Certificat de reprise de nom de famille

SCHEDULE B

ANNEXE B

Fees

Droits

1	Effecting a change of name, including the issuance of a large size Certificate of Change of Name	\$100	1	Changement de nom, y compris la délivrance d'un certificat de changement de nom — format d'encadrement	100 \$
2	Effecting a change of name for each additional family member included in the same application	\$50	2	Changement de nom touchant chaque membre additionnel de la famille que vise la même demande	50 \$
3	Issuing a certified copy of a large size Certificate of Change of Name	\$25	3	Délivrance d'une copie certifiée conforme d'un certificat de changement de nom — format d'encadrement	25 \$
4	Search of a change of name	\$25	4	Recherche portant sur un changement de nom	25 \$
5	Issuing a Certificate of Change of Name	\$25	5	Délivrance d'un certificat de changement de nom	25 \$

M.R. 61/92; 192/94; 93/2002; 230/2002

R.M. 61/92; 192/94; 93/2002; 230/2002





